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Vi i Miljöpartiet vill ha attraktiva och trivsamma stadsmiljöer för alla i staden och skapa mer
plats för människor. Det kan vi göra genom att vika mer av gatuutrymmet åt färdmedel som
gång och cykel. Vi ser positivt på och vill underlätta för olika mobilitetslösningar, såsom
elsparkcyklar, som minskar behovet av att äga bil. Däremot tror vi att det är viktigt att skapa
lösningar som säkerställer trygghet, framkomlighet och säkerhet för alla Eskilstunabor i det
offentliga rummet.

Sedan 2022 är det inte längre tillåtet att parkera elsparkcyklar på gång-eller cykelbanor, om
det inte är på särskilda parkeringsplatser för cyklar eller elsparkcyklar. 1Trots det är problemet
med felparkerade eller slängda elsparkcyklar omfattade på en del platser i Eskilstuna 2 och
skapar hinder för både framkomlighet och tillgänglighet.

Kommunen har dock rätt att flytta elsparkcyklar och ta in och förvara felaktigt placerade
cyklar. Det är hittills inget som kommunen gjort, däremot har trafikenheten signalerat att det
finns ett behov av att ta fram rutiner för att kunna göra det i framtiden.

Vi menar att det dags att kommunen tar till vara rätten till fordonsflytt för att säkerställa att
det offentliga rummet blir tillgängligt och säkert för alla.

Med anledning av vad som ovan framförts yrkar jag att:

- Rutiner för att kunna flytta felaktigt placerade cyklar skyndsamt tas fram.

Noak Westerberg

(Miljöpartiet de gröna)

2 Yvonnes ilska – tvingas åka slalom mellan elsparkarna

1 Nu gäller nya regler för elsparkcyklar - Transportstyrelsen

https://www.ekuriren.se/nyheter/eskilstuna/artikel/yvonnes-ilska-tvingas-aka-slalom-mellan-elsparkarna/lw47d98r
https://www.transportstyrelsen.se/sv/om-transportstyrelsen/pressrum/nyhetsarkiv/2022/nu-galler-nya-regler-for-elsparkcyklar/
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Trots att det gått några år sedan nya regler infördes för elsparkcyklar1, finns idag i Eskilstuna
stora problem med felparkerade eller omkullkastade elsparkcyklar. Dessa riskerar att både
skapa olyckor och hinder för framkomlighet och tillgänglighet. Det finns idag parkeringsrutor
avsedda för elsparkcyklar, där både företag och förare kan parkera, men de är inte särskilt
många (endast femton platser). Däremot ska parkeringsplatserna fungera bra generellt enligt
trafikenheten, även om elsparkcyklar fortfarande lämnas på andra platser.2

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till Sarita Hotti (S), ordförande i
samhällsbyggnadsnämnden:

- Anser nämndordförande att det vore lämpligt att vidta ytterligare åtgärder för att
förbättra parkeringsmöjligheterna för elsparkcyklar?

Noak Westerberg

(Miljöpartiet de gröna)

2 Yvonnes ilska – tvingas åka slalom mellan elsparkarna

1 Nu gäller nya regler för elsparkcyklar - Transportstyrelsen

https://www.ekuriren.se/nyheter/eskilstuna/artikel/yvonnes-ilska-tvingas-aka-slalom-mellan-elsparkarna/lw47d98r
https://www.transportstyrelsen.se/sv/om-transportstyrelsen/pressrum/nyhetsarkiv/2022/nu-galler-nya-regler-for-elsparkcyklar/

